



France Gélinas

La députée de Nickel Belt - MPP for Nickel Belt

NICKEL BELT BULLETIN

AUGUST / AOÛT 2024

Hello,

To celebrate the first anniversary of the Coronation of His Majesty King Charles III, I was allocated five commemorative medals to award to deserving individuals from Nickel Belt. Do you know someone who should receive a Medal? If you do, send us your nominations.

Your nominations may include anyone that made a positive impact in our community, such as, community leaders, volunteers, first responders, educators, veterans, health care workers, front-line workers, youth, and leaders in business, industry and the non-profit sector.

Submit your nominations prior to August 31st by email:

fgelinas-co@ndp.on.ca

In your submissions, please include the following:

- Your first name, last name, email address, organization name and title, if applicable.
- Nominee's first name, last name, post nominals (if applicable), address, preferred language and area of endeavor.
- Description of achievement (40-word or 250-character maximum).

I am looking forward to receiving your nominations!

If you have any questions, call us at **1-877-280-9990** or **705-969-3621**, we are always happy to help.

Until next month...

Bonjour,

Pour célébrer le premier anniversaire du couronnement de Sa Majesté le Roi Charles III, j'ai reçu cinq médailles commémoratives à remettre à des personnes méritantes de Nickel Belt. Connaissez-vous quelqu'un qui devrait recevoir une Médaille? Si oui, envoyez-nous vos nominations.

Vos nominations peuvent inclure toute personne ayant eu un impact positif sur notre communauté, comme les dirigeant.es communautaires, les bénévoles, les éducateurs et éducatrices, les ancien.nes combattant.es, les travailleurs et travailleuses de la santé ou de première ligne, les jeunes et les dirigeant.es d'entreprises, d'industrie et d'organismes sans but lucratif.

Soumettez vos nominations avant le 31 août par courriel au :

fgelinas-co@ndp.on.ca

Veuillez inclure les informations suivantes dans votre envoi :

- Votre prénom, nom de famille, adresse courriel, le nom votre organisme et titre si ça s'applique
- Prénom, nom de famille, initiales (le cas échéant), adresse, langue préférée et domaine d'activité du candidat ou de la candidate.
- Description des réalisations (40 mots ou 250 caractères maximum).

J'ai hâte de recevoir vos nominations !

Si vous avez des questions, vous pouvez nous appeler et nous serons heureuses de vous aider **1-877-280-9990** ou au **705-969-3621**.

Au mois prochain...

705-969-3621
1-877-280-9990
www.francegelinas.ca
fgelinas-co@ndp.on.ca